
“Acht jaar inmiddels zit ik voor GroenLinks in de gemeenteraad van 
Roosendaal. In de eerste raadsperiode samen met collega-raadslid 
Martin van Osch, GroenLinks had toen twee zetels, en in de afgelopen 
vier jaar alleen. We zijn de kleinste politieke partij (nog wel!) en toch 
hebben we via moties en amendementen in de gemeenteraad voor 
Roosendaal veel voor elkaar gekregen. Vooral op het terrein van 
duurzaamheid, zorg en burgerparticipatie. Maar wij kiezen niet voor 
snel politiek gewin. Wij hollen niet achter alle incidenten in onze 
gemeente aan om er politiek munt uit te slaan. GroenLinks is er voor 
Roosendaal, Roosendaal is er niet voor GroenLinks. 

De discussie rond de biomineralenfabriek is een mooi voorbeeld. GroenLinks was altijd 
al, is en blijft tegen die fabriek. Zulk consequent beleid is kenmerkend voor GroenLinks. Al 
voor de terechte protesten van de Westrandbewoners losbarstten, was GroenLinks tegen. 
Duurzaamheid gaat voor ons niet over het sluiten van die ene mestverwerkingsfabriek bij de 
Westrand, maar over het sluiten van alle mestverwerkingsfabrieken en megastallen. De wereld 
houdt niet op bij de gemeentegrens. 

Een ander voorbeeld is het zogenoemde Burgerakkoord, waar GroenLinks in de afgelopen 
raadsperiode het voortouw in nam. Een bestuurlijke vernieuwing waarin burgers serieus 
betrokken worden bij het bedenken en het uitvoeren van beleid. Daar willen we mee 
doorgaan. Wij willen dat de politiek zich meer buiten de raadszaal gaat afspelen, met de 
inwoners. Want dat is volgens ons meer van deze tijd. 

Met het thema duurzaamheid loopt nu gelukkig iedereen weg. Zonnepanelen, afvalscheiding, 
meer groen in de stad, iedereen is daar nu wel voor. Eindelijk. Wij roepen het al sinds 1982, 
toen GroenLinks in Roosendaal nog POR heette: de noodzaak om het milieu, de natuur te 
beschermen, het in alle vormen leefbaar houden van onze omgeving en veiligheid bieden aan 
alles wat kwetsbaar is. 

Maar duurzaamheid is meer. Wij willen verdere stappen ondernemen. Wij willen niet alleen 
werken aan een duurzaam milieu, maar ook aan een gezonde, toekomstgerichte maatschappij. 
Voor onszelf, de ander en de wereld om ons heen.  Dan heb ik het bijvoorbeeld over duurzame 
arbeid en zorg. Zo’n samenleving komt tot stand door niet met de ruggen naar elkaar toe 
te staan, maar door in te zetten op ontmoeting, dialoog en samenwerking, zoals in het 
Burgerakkoord.   

GroenLinks wil verandering, dat mag duidelijk zijn. Wij willen voor die verandering ook 
bestuurlijke verantwoordelijkheid dragen. Daarvoor hebben we uw stem nodig op 21 maart.” 

VERANDERING
BEGINT IN
ROOSENDAAL
STEM OP 21 MAART GROENLINKS

“Duurzaamheid is meer dan zonnepanelen”

LIJSTTREKKER
KLAAR KOENRAAD



Verandering begint met 
kleinschalige zorg

“Hier komen ze aan leven toe”
GroenLinks wil in Roosendaal ruim baan voor kleinschalige zorg. 
Een mooi voorbeeld is het gezinshuis van Mart en Matty Reijman. 
“Ze hebben met ons één vader en één moeder, alleen dat al geeft 
stabiliteit voor ze.”

Mart en Matty Reijman uit Roosendaal hebben een groot gezin. Twee biologische dochters, 
drie pleegkinderen en vier gezinshuiskinderen. De oudste is 18 jaar oud, de jongste vier. Negen 
kinderen in totaal dus, die allemaal hun eigen kamer hebben. Een gezinshuis, zo noemen ze 
hun grote woning. 

Ooit begeleidden ze bij instellingen leef- en woongroepen. Maar hoe ze daar werkten, daar 
voelden ze zich allebei niet prettig bij. Mart: “Er was dan een groep van acht kinderen, en daar 
zat twaalf man personeel op, als je al de verschillende diensten optelt. Dat betekent in de 
praktijk dus twaalf opvoeders, met allemaal hun eigen manier van doen. In zo’n grootschalige 
omgeving leven kinderen niet, daar overleven ze alleen maar.”

Niet dat hij die instanties en de mensen die daar werken wil afvallen (“zij zetten zich met net 
zoveel betrokkenheid in als wij”) maar voor hem en zijn vrouw was het niet de manier om voor 
die kinderen te zorgen. Ze wilden het anders en na veel gedoe en geregel konden ze starten 
met hun eigen gezinshuis. Een praktijkvoorbeeld van kleinschalige zorg. Mart: “Hier bij ons, in 
een gewone gezinssituatie, komen ze aan leven toe, aan hun ontwikkeling. Ze hebben met ons 
één vader en één moeder, alleen dat al geeft stabiliteit voor ze.”

Juist die stabiliteit en de structuur die het geeft, is voor deze kinderen belangrijk, zegt Mart. 
“Een gewoon goed functionerend gezin is de beste plek voor een kind om op te groeien. 
Wij vinden dat een kind recht heeft op die stabiliteit. Rust, overzichtelijkheid, veiligheid, 
geborgenheid, daar gedijen deze kinderen het beste in, maar dat geldt eigenlijk voor alle 
kinderen natuurlijk. Ze hebben daarom ook allemaal een eigen kamer.”

Hun biologische ouders kunnen niet voor hen zorgen. De zeven kinderen zijn allemaal onder 
toezicht gesteld. Sommigen hebben een aangeboren verstandelijke beperking, anderen 
hebben hechtingsproblemen. Mart: “De ouders zien hun kinderen doorgaans eens in de 
maand. Maar in principe zorgen wij voor hen totdat ze op eigen benen kunnen staan. Dat 
zullen ze waarschijnlijk niet allemaal kunnen.” 

Mart en Matty krijgen voor hun opvang een salaris vanuit de zorg. Ze zijn zelfstandig onder-
nemer, hebben met hun gezinshuis een fulltimebaan. Mart: “We zijn professionals, tegelijkertijd 
zien we het l als een way of life. Maar eens in de maand gaan onze gezinshuiskinderen een 
weekend uit logeren, bij gastouders. Dan hebben we, met ons biologisch gezin, wat meer tijd 
voor elkaar. Niet dat onze eigen dochters te kort komen. Daar zorgen we goed voor. Voor hen 
is deze gezinssituatie ook een verrijking hoor. En we zijn ook altijd thuis.”

Nick Klaver
(nummer 6 op de kieslijst)

Wie ben je?
Ik ben Nick Klaver en ik woon al sinds dag één in Roosendaal. 
Op 1 januari ben ik achttien jaar geworden.

Wat doe je?
Ik doe de opleiding maatschappelijk werk. Ik wil graag mensen helpen met wie het 
minder goed gaat of die soms wat extra hulp nodig hebben. Binnenkort start ik met 
mijn stage waarin ik wijkwerk mag gaan doen en daar kijk ik erg naar uit. 
Waar ligt je hart?
Mijn hart ligt bij mijn familie. Ik ben enig kind en daarom is mijn familie extra belangrijk 
voor mij. Beroepsmatig ligt mijn hart in het maatschappelijke veld. Verder heb ik veel 
interesse in politiek. Toen ik zestien was heb ik de cursus raadsoriëntatie gedaan bij 
de gemeente Roosendaal. Binnen acht avonden wist ik veel van hoe de gemeenteraad 
en de fracties werken. Mijn kennis over politiek en interesse daarin is sindsdien alleen 
maar gegroeid.
Welke portefeuille zou je willen?
Dat vind ik een moeilijke vraag, want ik interesseer me in veel verschillende dingen. Als 
ik echt zou mogen kiezen, dan zou het denk ik toch milieu worden. We wonen met zijn 
allen op deze aarde en we zijn hem behoorlijk aan het verpesten. Een van mijn andere 
doelen is om de jeugd meer bij de politiek te betrekken. Veel jongeren geven weinig om 
politiek. Vaak hoor je dat politiek niets voor jongeren doet en dat begrijp ik wel. Ik wil 
met ze in gesprek gaan en weten wat ze écht willen veranderen.
Wat betekent Roosendaal voor jou?
Roosendaal betekent automatisch veel voor mij. Ik ben hier geboren en woon er al heel 
mijn leven. Wanneer ik door de stad loop met mensen die Roosendaal niet kennen en 
ik de stad door hun ogen zie, dan ben ik echt wel trots op mijn stad.  

Christian Villée
(nummer 2 op de kieslijst)

Wie ben je?
Mijn naam is Christian Villée en ik ben 49 jaar. Ik woon sinds 
twee jaar in de wijk Langdonk samen met mijn vrouw Jetske en 
onze zoon en dochter. 

Wat doe je?
Als je de bus pakt kun je mij dagelijks tegenkomen als buschauffeur in het ov in 
Roosendaal. Daarnaast ben ik communicatietrainer en NLP-coach. Ik ben een veelzij-
dige man. In het verleden heb ik gewerkt in het toerisme en personenvervoer, maar 
ook in de horeca en de communicatie. 
Waar ligt je hart?
Al jaren ben ik GroenLinks-lid, maar voorheen inactief gebleven. In mijn vorige woon-
plaats, Woensdrecht, kwam GroenLinks meer uit als D66 en dat zat mij niet lekker. 
Nadat Jesse Klaver de linkerkant van GroenLinks met nieuw elan op liet leven om het 
nationale economisme op de schop te nemen, was het voor mij tijd om daar actief aan 
mee te helpen. Daarnaast wil ik mensen in laten zien dat wij in Roosendaal allemaal 
verschillend zijn, maar ook gelijkwaardig. Spreek elkaar aan op verkeerd gedag, maar 
niet op wie we zijn. Dat is zo makkelijk, maar zo giftig voor onze samenleving.
Welke portefeuille zou je willen?
Mijn voorkeur ligt bij portefeuilles als Bouwen en Wonen, Milieu, Duurzaamheid en 
Infrastructuur. Daarnaast wil ik de gemeenschap en burgers nauwer betrekken bij het 
maken van keuzes en dergelijke zaken. Knopen doorhakken op wijk- en dorpsniveau in 
plaats vanuit de cockpit van Roosendaal. Bewoners weten tenslotte het beste waar de 
wijk of het dorp aan toe is.
Wat betekent Roosendaal voor jou?
Ik ben geboren in Middelburg en heb ook in andere plaatsen gewoond, maar 
Roosendaal is de eerste woonplaats in mijn leven waar ik me echt thuis voel. De 
rijkdom van verscheidenheid, de stadse faciliteiten gecombineerd met “gewone” 
plattelands-attitude en de constante zoektocht naar een waardevolle eigen identiteit 
in een economisch opbloeiend West-Brabant. Roosendaal is mijn nieuwe thuis waar 
ik woon met de mensen waar ik van hou. Ik wil hier gezond oud worden. Samen 
met alle Roosendalers.

In deze krant staan in blokjes de amendementen en moties die in de periode 
2014 - 2018 door GroenLinks werden ingediend en door de raad werden 
aangenomen. Duurzaamheidsmoties en amendementen werden in deze periode 
steeds gemakkelijker door andere fracties overgenomen. Het kwartje viel! Er 
waren er ook nog die werden ingediend en sneuvelden. Die onthouden we, want 
misschien komen ze in de volgende periode ineens wel door de stemming. Tiny 
Forests bijvoorbeeld, natuurlijke bossen zo groot als een tennisveld middenin 
woonwijken. Goed voor de gezondheid en het welzijn van mensen en dier. Die 
hadden we graag door de raad geloodst. Maar dat gaat nog wel lukken!

Amendement Dedicated 
Goederenspoorlijn 
(Oktober 2015)                                                                                              
Een meerderheid van de raad was 
het met GroenLinks eens dat het 
college zich tot het uiterste moet 
inspannen voor het realiseren 
van een goederenspoorlijn buiten 
de kernen van Roosendaal om. 
Kwestie van zeer lange adem 
en ambitie! Ook in de volgende 
raadsperiode een belangrijk punt 
voor ons aller veiligheid. Helaas. 
Een andere spoorverbinding, 
de snelle verbinding voor 
personen naar Antwerpen, 
waar GroenLinks steeds op het 
belang ervan hamerde, eindigt 
per april aanstaande. In dezelfde 
vergadering werd onze motie 
aangenomen om het meten van 
geluidsoverlast in de bewoners-
enquête van 2017 op te nemen.

Lijsttrekker Klaar Koenraad schuift aan bij het Gezinshuis.

Amendement Energieneutrale 
woningen (Maart 2016)                                                                                                                  
Het ging toen over de kaders voor het 
plan voor woningbouw op Het Zand. We 
wilden dat in architectuur en bouw van 
de woningen uitgegaan zou worden van 
het concept energieneutrale woningen. 
Intussen is het al zo dat er geen gas-
leidingen meer worden aangelegd in dit 
stukje Roosendaal.

Motie 18 + in de jeugdzorg (Juli 2016)                                                                                                                                    
D66 nam het initiatief en GroenLinks 
diende de motie in. Er is nog steeds veel 
te verbeteren aan de ondersteuning 
van kwetsbare jongeren in de leeftijd 
van 18 tot 23 jaar. We laten ze niet los. 
Integendeel. Investeren in deze jongeren, 
zodat ze een eigen plek kunnen vinden in 
de samenleving, vinden we zo belangrijk.



Verandering begint met egelopvang 

“Meer bloemen en planten in de stad, voor 
mens en dier”
GroenLinks wil een echt groen Roosendaal, veel groener dan het nu 
is. Want bijvoorbeeld bijen en vlinders hebben het steeds moelijker 
om te overleven. Dré en Conny Scheerens zetten zich met Stichting 
Egelopvang al twintig jaar in voor een groenere stad.  

 “Een egel,” zegt Dré Scheerens van Stichting Egelopvang Roosendaal, “is een beschermde 
diersoort. Het aantal egels gaat achteruit. Hij wordt bedreigd in zijn voortbestaan, net als bij-
voorbeeld de bij.” Daarom begonnen hij en zijn vrouw Conny twintig jaar geleden de stichting, 
die geheel uit vrijwilligers bestaat. “Er was geen opvang voor deze dieren. Dus zorgden wij er 
zelf voor dat die er kwam. Egels die gewond, ziek of moederloos zijn kunnen bij ons gebracht 
worden. Er is plaats voor ruim dertig dieren tegelijkertijd. Vorig jaar verzorgden we tegen de 
driehonderd egels. Na herstel laten wij ze weer vrij, terug in de natuur.”

Dat de egel het slecht heeft, komt vooral door de mens. Dré: “Stadsuitbreiding en wegenaanleg 
zet de leefomgeving van wilde dieren onder druk. Ook de verkeersdrukte eist veel slachtoffers. 
Net als het gebruik van slakken-, muizen-, of rattengif of pesticiden in de tuin. Egels krijgen 
dit gif ook binnen en zijn dan ten dode opgeschreven. Bedenk dat een egel in één nacht wel 
veertig slakken kan eten. Egels zijn dus nuttige dieren.” 

Maar ook insecten zoals bijen en vlinders hebben het steeds moeilijker om te overleven. Terwijl 
die essentieel zijn voor de bestuiving van verschillende soorten groenten, bomen en bloemen. 
Die bedreiging heeft alles te maken met de afname van de zogenoemde biodiversiteit, het 
aantal verschillende planten en dieren. Dré: “Daarom is het belangrijk dat er in de stad en in 
de buitengebieden ruim baan komt voor een grotere variatie aan bloemen en planten. Als we 
het hebben over het zogenoemde vergroenen van de stad, dan gaat het niet alleen om gras of 
bomen. Het gaat om die variatie. Veel dieren, waaronder vogels en egels, voelen zich thuis en 
veilig in en onder heggen en struiken. Insecten hebben bloemen nodig.  Hoe meer groen, hoe 
beter ook het regenwater kan weglopen. In een betegelde tuin kan het regenwater nergens 
naar toe. Een egel kan er ook niet overleven. Waarmee ik maar zeggen wil: alles hangt met 
elkaar samen.”

Wij willen een duurzame samenleving
• want duurzaamheid is meer dan zonnepanelen en windmolens
•  het is de wijze waarop we samen de maatschappij inrichten
•  met een circulaire economie zonder restafval 
•  met meer duurzaam, vast en minder tijdelijk werk 
• en met een volwaardige plek voor echt iedereen

Wij willen onze planeet goed achterlaten voor de generaties na ons 
• dat betekent dat Roosendaal maximaal moet bijdragen aan het behalen van de 

klimaatdoelen van Parijs
• dat voor ons duurzaamheid niet gaat over het sluiten van die éne 

mestverwerkingsfabriek bij de Westrand, maar over een einde aan alle 
mestverwerkingsfabrieken 

• dat daarom een einde moet komen aan alle megastallen en mestoverschotten 
• dat wij in de nieuwe raadsperiode het initiatief nemen tot een apart 

dierenwelzijnsbeleid, dat zich over de volle breedte van onze gemeente richt op een 
gezonde verantwoorde omgang tussen mens, dier en natuur 

Wij willen de inwoners meer betrekken bij de lokale politiek 
• daarom namen we al, met de PvdA, het initiatief voor het Burgerakkoord, waarin 

burgers niet alleen ideeën inbrengen, maar ook mee uitvoeren 
• en willen we hiermee doorgaan. We willen structureel inwoners bij de besluitvorming 

betrekken 
• laat bijvoorbeeld de dorpen en de wijken in onze gemeente hun eigen begroting 

maken 
• want lokale democratie is geen kijksport voor inwoners. De echte kenners en 

specialisten vinden we onder de inwoners van onze eigen gemeente. Daar moeten 
we veel meer gebruik van maken

Wij willen dat in de zorg meer geluisterd wordt naar de gebruikers 
• want zij hebben de ervaring met zorg 
• daarom moeten zorginstellingen maatwerk leveren
• en willen wij kleinschalige zorgcoöperaties, zoals Buurtzorg, de kans geven 
• zo maken wij samen van Roosendaal één groot sociaal domein, waarin iedereen het 

gevoel heeft erbij te horen

Kijk ook op onze website https://roosendaal.groenlinks.nl/  en op de 
facebookpagina van GroenLinks Roosendaal.

Motie Oplaadpunten voor elektrische 
auto’s en fietsen (November 2014)
In de begrotingsvergadering van 
2014 werd een motie van GroenLinks 
aangenomen waarin gevraagd werd om 
veel meer oplaadpunten voor elektrische 
auto’s en fietsen.

Motie Tiny houses op 
Stadsoevers (Juli 2017)                                                                                                                      
In de toekomstige wijk 
Stadsoevers wordt één kavel 
gereserveerd voor de bouw van 
kleine duurzame woningen.

Motie Duidelijke fietsverbinding
(Juni 2015)  
Tijdens de raad over de herinrichting 
van de Nieuwe Markt vroeg GroenLinks 
om een duidelijke verbinding voor 
fietsers door de stad. Er komt wel 
een centrumring, maar fietsers gaan 
echt niet steeds het hele rondje doen 
om in de stad te komen. Sommige 
autogekken snappen dat niet. Fietsers 
zouden welkom moeten zijn in de hele 
binnenstad. In het recente beleidsplan 
voor verkeer in de binnenstad is er, 
mirakel, ruim baan gemaakt voor fietsers!

Motie Lokale duurzaamheidsagenda (November 2014)  
GroenLinks riep wethouder Theunis op tot het maken van een duurzaamheidsagenda 
voor Roosendaal. Behalve VLP steunde de hele raad deze motie. De agenda kwam er 
uiteindelijk in juni 2017 en heet Roosendaal Futureproof! In die vergadering in juni 2017 
was GroenLinks blij met de duurzaamheidsagenda en had nog een aanvullende motie 
over het monitoren van klimaatwinst in Roosendaal. Deze werd aangenomen, maar er 
is nog niet veel mee gedaan. In de volgende periode gaan we hier echt mee aan de slag.

Conny en Dré Scheerens van Stichting Egelopvang.

Amendement Hardheids-
clausule in de Wmo-
verordening oktober 2014
GroenLinks wilde dat de 
wethouder zorg altijd de 
mogelijkheid zou hebben om 
anders te beslissen dan volgens 
de regels als een individuele 
noodsituatie daar om vroeg. Je 
hebt altijd uitzonderingen toch? 
Van de SP-wethouder hoefde het 
niet zo, maar het amendement 
werd wel aangenomen!

Petra de Haan
(nummer 5 op de kieslijst)

Wie ben je?
Ik ben Petra de Haan en ben 56 jaar oud. Oorspronkelijk kom 
ik uit Lekkerkerk, maar ondertussen woon ik alweer ruim 
twintig jaar in Roosendaal.

Wat doe je?
Ik help graag mijn vrienden en buren wanneer zij mij nodig hebben. Het maakt niet uit 
wat het is, zolang ik maar kan helpen. Verder ben ik actief en vind ik lichaamsbeweging 
belangrijk. Ik zwem graag en wandel graag door de natuur in de stad en omstreken. In 
mijn vrije tijd lees ik veel en kijk ik zo nu en dan een film. 
Waar ligt je hart?
Mijn drive voor GroenLinks stamt al uit mijn jeugd vanwege het gifschandaal in 
Lekkerkerk. Ik geloof heel erg in eerlijke verdeling van lasten en het in stand houden 
van een gezond en groen milieu. In mijn tijd als zelfstandig ondernemer vond ik dat al 
belangrijk. Je laat een erfenis achter voor de volgende generaties en die moet zo goed 
en gezond mogelijk blijven.
Welke portefeuille zou je willen?
Mijn interesse gaat uit naar ruimtelijke ordening omdat ik geloof dat er in een goede 
woon- en werkomgeving mensen gelukkiger zijn en eerder geïnspireerd worden om 
een positieve bijdrage te leveren. Daarnaast is het voor GroenLinks natuurlijk een 
uitgelezen kans om duurzaamheid en milieu met elkaar te verbinden. 
Wat betekent Roosendaal voor jou?
Roosendaal is na 23 jaar hier wonen mijn thuisbasis geworden met lieve vrienden en 
fijne en gezellige momenten. Ik kan hier altijd wel iets beleven. Een terrasje pakken 
zodra de zon begint te schijnen, maar ook de festivals, het theater en de natuur zoals 
bij Visdonk en het bos bij Wouwse Plantage maken Roosendaal extra mooi.



Naima el Azzouzi                                                                                                                         
(nummer 3 op de kieslijst)

Wie ben je?
Mijn naam is Naima el Azzouzi en 
ik ben twintig jaar oud. Geboren en 
getogen in Roosendaal.

Wat doe je?
Ik studeer journalistiek en zit nu in mijn laatste jaar. Ik loop 
op het moment stage bij het Ministerie van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap als bedrijfsjournalist. Daarnaast 
werk ik in het weekend in een schoenenzaak en heb ik zo nu 
en dan schrijfklussen op freelancebasis.
Waar ligt je hart?
Positiviteit brengen en mensen blij maken met wat ik doe; 
of het nu een artikel schrijven is of de juiste schoenmaat 
voor ze vinden tijdens mijn werk. Daarnaast heb ik een grote 
liefde voor schrijven. Mocht ik een plekje in de raad krijgen, 
dan hoop ik ook daar positiviteit uit te kunnen stralen.
Welke portefeuille zou je willen?
Waar ik me voor wil inzetten is de jeugd en de diversiteit. 
Roosendaal barst van de mooie mensen en die wil ik samen 
laten komen tot één geheel. Daarnaast wil ik wat kunnen 
betekenen voor de jeugd. Als jongere voelt het soms alsof de 
politiek veel te ver weg is of niks voor hen doet en dat snap 
ik. Dat heb ik ook ooit gehad, maar dat is ook veranderd. 
Wat betekent Roosendaal voor jou?
Roosendaal is voor mij tot rust komen na een drukke dag op 
school in Tilburg of in Den Haag op mijn stage. Ik woon hier 
al mijn hele leven en heb hier mijn plekjes en mijn mensen. 
Tilburg en Den Haag zijn heel leuk, maar thuiskomen in 
Roosendaal blijft toch altijd het fijnste.

Annette Gepkens                                                                                                                    
(nummer 4 op de kieslijst)

Wie ben je?
Ik ben Annette Gepkens en woon al 
jaren in het centrum van Roosen-
daal. Omdat ik al eerder lid ben 
geweest van de gemeenteraad van 
Roosendaal, wil ik mijn kennis en 
ervaringen delen met de nieuwe-
lingen en jongeren op de kieslijst en 
ze terzijde te staan.

Wat doe je?
Ik ben sinds kort met pensioen en doe nu vrijwilligerswerk 
voor maatschappelijk betrokken organisaties. Bij stichting 
Fort Sabrina.nl en stichting Beschermingsbewind Meerder-
jarigen vervul ik nu een bestuursfunctie. De laatste jaren 
heb ik ook fulltime als hoofd gewerkt als van de afdeling 
Ruimtelijke en Maatschappelijke Ontwikkeling bij een andere 
gemeente. 
Waar ligt je hart?
Als echte GroenLinkser ligt je hart zeker bij duurzaamheid. 
Maar ik kijk daar graag wat breder naar dan alleen het 
gebruiken van windmolens of zonnepanelen. Duurzaamheid 
is wat mij betreft meer a way of life. Het is ook de manier 
waarop je met bestaande gebouwen omgaat, of het betrek-
ken van iedereen bij de samenleving.
Welke portefeuille zou je willen? 
Ik ben ook werkzaam geweest op het sociale domein met 
mensen die ondersteuning nodig hadden op het gebied 
van jeugdzorg, WMO en de participatiewet. Gezien mijn 
vrijwilligerswerk ben ik ook zeer geïnteresseerd in de 
cultuurhistorie.
Wat betekent Roosendaal voor jou?
Roosendaal is voor mij thuis zijn. Ik wandel er graag of ga 
gezellig uit eten in het centrum met vrienden. Er wonen hier 
allerlei mensen. Zowel jong als oud, groot en klein en daar 
geniet ik van. Het is de plek waar ik me thuis voel in mijn huisje.
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Motie Sterke preventieve jeugdhulp door sterke 
verbinding met het onderwijs (Juli 2017)
De motie heeft als doel het versterken van de 
preventieve jeugdhulp op scholen. Want door het 
stimuleren en faciliteren van een sterkere en directe 
samenwerking tussen jeugdhulp en onderwijs 
kunnen veel problemen voor de jeugd worden voor-
komen. De twee wethouders van jeugd en onderwijs 
moeten beter samenwerken en ambitie tonen! Hier 
graag meer van, zeggen we met deze motie.

Amendement Energieneutrale 
woningen (Maart 2016)                                                                                                                  
Het ging over de kaders voor het plan voor woning-
bouw op Het Zand. We wilden dat in architectuur en 
bouw van de woningen uitgegaan zou worden van 
het concept energieneutrale woningen. Intussen is 
het al zo dat er geen gasleidingen meer worden aan-
gelegd in dit stukje Roosendaal.

Motie Van vangnet naar uitweg (Juli 2016)                                                                                                                         
Een op de negen kinderen groeit op in armoede.
Dat aantal moet naar beneden in onze gemeente.
En ja, er moet een vangnet zijn. Maar wij geloven 
veel meer in het versterken van de vaardigheden van 
de kinderen zelf, zodat we ze helpen uit de lijn van 
chronisch, overerfbare, armoede te stappen.

Motie Extra budget stadsgesprekken 
en G1000 (Juli 2016)                                                                                               
Eigenlijk de voorloper van de Motie Burgerakkoord 
die we samen met PvdA indienden tijdens de 
begrotingsraad van november 2016. We vragen om 
nieuwe verhoudingen en nieuwe omgangsvormen te 
ondersteunen. Het lukt nog niet zo om onze raad in 
beweging te brengen. We vinden politiek nog veel te 
leuk. Ook inwoners zijn afwachtend en geloven het 
nog niet zo. We gaan ermee door!

Motie Groen voor grijs (Juli 2016)                                                                                                                                   
Opnieuw vroegen we aandacht voor de oprukkende 
bestrating en de problemen daardoor in het afvoeren van 
hemelwater. Ook werd gevraagd aan wethouder Schenk 
te kijken naar betegelde openbare ruimte die eigenlijk 
beter vergroend zou kunnen worden. En dat is niet altijd 
gras! Naar aanleiding van de motie zijn verschillende acties 
ondernomen door het college. Voor ons is het nog niet 
genoeg natuurlijk.

Amendement Behouden van middelen
voor autoluwe maatregelen (Juli 2014) 
Wethouder Lok van de VVD dacht dat het budget van 
de autovrije zondag wel uitgegeven kon worden aan 
de pilot gratis parkeren. Nou, dat dacht GroenLinks 
niet. En gelukkig vonden veel partijen dit met ons.  
Wat GroenLinks betreft hoeft een autoluwe maat-
regel niet per se letterlijk een autovrije zondag te 
zijn. Bevorderen van fietsparkeren is bijvoorbeeld 
ook een prima bestemming.

Amendement Duurzaamheidsmaatregelen
De Linde (Juli 2014)
Basisschool De Linde in Nispen kreeg een gedegen 
opknapbeurt. GroenLinks vroeg om deze verbouwing 
met duurzame middelen uit te voeren en ook duur-
zaamheidsmaatregelen te treffen nu deze kans zich 
aandiende om de school toekomstproof te maken.

Amendement  Duurzaamheidsprogramma in het 
lokale primaire onderwijs (September 2014)
GroenLinks wijst op de zogenaamde green deals 
voor scholenbouw. Roosendaal doet al veel, maar 
van GroenLinks mag er nog wel een schep bovenop. 
Scholen kunnen energieneutraal zijn of zelfs energie-
leverend. Wij willen dit graag tot beleid maken voor 
alle scholen voor primair onderwijs in Roosendaal. 
In de decentralisatie voor onderwijshuisvesting 
die in de komende periode op de agenda staat zal 
duurzaamheid een grote rol spelen.

Motie Snippergroen groen en gifvrij (Juli 2016)                                                                                                                                            
Het doel van deze motie is om inwoners van Roosen-
daal enthousiast te maken hun tuin te vergroenen 
in plaats van te verstenen. Dit is beter voor bijvoor-
beeld de heggenmus, de bij en de vlinders. En ook 
beter als je wateroverlast wilt voorkomen.

Motie Verbindend Blauw (Juli 2016)                                                                                                                                        
Waarin een waardige opvolger werd gevraagd voor 
Verbindend Groen, maar dan voor alle aspecten rond 
het water in Roosendaal. Zowel de uitdagingen als 
de mogelijkheden die water biedt. Er is een aanpak 
verbindend water gekomen als antwoord op deze 
motie, met korte en lange termijn doelen daarin.

Kijk ook op onze website https://roosendaal.groenlinks.nl
en op de facebookpagina van GroenLinks Roosendaal.


